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@minvws.nl]

From:

Sent: Wed 3/10/2021 2:55:00 PM

Subject: Antoord UPB
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Brief verzoek vaccinatie Bonaire. pdf

Vriendelijke groet, Saludo kordial, Best regards,

Programmadirectie Zorg en Jeugd Caribisch Nederland

Van: ERR R-AEL CCN Pel JES e@minvws.nl>
Verzonden: woensdag 3 februari 2021 06:10

Aan: i BEEJEEMeminvws.nl>
Onderwerp: RE: Verzoek Bonaire vaccinatie

De brief is 18-1 verstuurd.

Hierbij de PDF.

Met vriendelijke groet,
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5.1.2e Voel u niet geroepen mijn mail direct te beantwoorden.

Ik ontvang uw reactie graag op een voor u passend moment.

Van: =JBE @:0rsverzekeringskantoor.ni>
Verzonden: dinsdag 2 februari 2021 16:07

aan: |BEERBENinv n> BEER [IBEMeninvws.ni>
Onderwerp: RE: Verzoek Bonaire vaccinatie

Als het goed is heeft [EXE deze afgehandeld, zie bijlage

5.1.2e deze is klaar toch?

Vriendelijke groet, Saludo kordial, Best regards,

van: IBEEEEEEED ) JERE @ minvws.nl>
Verzonden: dinsdag 2 februari 2021 10:51

Aan: 14JEEEM @:0rgverzekeringskantoor.nl>
Onderwerp: FW: Verzoek Bonaire vaccinatie

022|
Deze brief staat nog in Marjolein (parafeersysteem) en ik weet nu even niet meer zeker of wij ook al een antwoord hadden
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gestuurd? Kon me wel herinneren dat jij een concept antwoord hebt gemaakt. Weet jij nog hoe dat precies zat?

Groet,

Van: JERIEERERE-CRCR ICN)
Verzonden: maandag 11 januari 2021 15:37

Aan: 12] | 5.1.2e |] minvws.nl>;

@zorgverzekeringskantoor.nl>;

Onderwerp: Verzoek Bonaire vaccinatie

5.1.2e hie 5.1.2e fa zi minvws.nl>; EEE 3
@minbzk.nl>

Beste allen,

Vanuit de politieke partij Bonaire Patriotic Union (Union Patriotico Boneriano) hebben we het bijgevoegde verzoek aan de

staatssecretaris ontvangen om Bonaire in 1x te vaccineren. Vanwege de kleinschaligheid van Bonaire zien zij geen reden dit anders

te organiseren. Nu gecommuniceerd is dat het voornemen is om Saba en St. Eustatius wel in 1x te vaccineren, zullen we moeten

onderbouwen waarom daar voor Bonaire niet voor gekozen is. Die beslissing is met name gemaakt op basis van het verzoek van de

lokale GGD, die dat niet zag zitten. Vrees was dat een te snelle campagne (die niet via de huisartsen zou verlopen) zou leiden tot

wantrouwen jegens het vaccin.

weetjijmisschien meer over deze partij?

Groet,


